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AN INDUCTION IN THE NOVEL « THE WILD TIME » OF HAYDAR HAIDAR
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ABSTRACT :

This research paper sheds light on a literary stature from the Syrian country, which has laid down its creative
roots in the sea of Arabic literature. Seventh rank (07) is among the best hundred (100) Arabic novels, so our
research paper is based on extrapolating the content of this novel (the lonely time) with a high reputation, so that the
narrative feature that Haider Haider wanted in front of the reader.

Keywords: Haider Haider; a novel; ""The lonely Time"'; an induction ...
Résumé :

Ce document de recherche met en lumiére une stature littéraire du pays syrien, qui a ancré ses racines
créatives dans la mer de la littérature arabe. Le septiéme rang (07) est parmi les cent (100) meilleurs romans arabes,
donc notre document de recherche est basé sur I'extrapolation du contenu de ce roman (le temps solitaire) avec une
grande réputation, de sorte que la caractéristique narrative que Haider Haider voulait devant le lecteur.

Mots-Clés : Haider Haider; un roman; " Le temps solitaire’"; une induction ...
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